
                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

  1/Atès el nou anunci d’un pla bilateral entre Generalitat i Ajuntament de Barcelona

per millorar l’administració de recursos per atendre el problema estructural del

sensellarisme a la ciutat i a l’àrea metropolitana. 2/Atès que l’Administració pública i

els seus funcionaris han de vetllar pel compliment dels drets fonamentals de totes les

persones. 3/Atès que els serveis socials de Barcelona estan en una situació de

sobrecàrrega d’atenció, amb circuits canviants i dificultat de localitzar els usuaris per la

falta d'adscripció territorial.  4/Atès que els empadronaments sense domicili fix s’han

endarrerit des de fa més d’un any.  5/ Atès que el desplaçament o expulsió dels que

habiten en assentaments cronifica el problema.  6/Atès que l’Agenda 2030 contempla

com objectiu de desenvolupament sostenible (ODS) erradicar el sensellarisme a la

UE.  7/Atès que les dades de l’Informe “La situació del sensellarisme a Barcelona:

Diagnosi 2024” senyala la crisi d’habitatge com element principal de l’augment de

persones sense sostre.  8/Atès que el mateix informe notifica un augment de 1063

persones l’any 2022 a 1245 en situació de viure al carrer o d’ infrahabitatge a la

ciutat.  9/Atès que al 2016, sota l’alcaldia Colau, es va llançar el primer Pla de

sensellarisme de l’Ajuntament de Barcelona. 10/Atès que encara ampliar recursos i

serveis com la construcció d’allotjaments APROP els últims dos mandats, no s’arriba a

cobrir la crisi estructural de pobresa que patim 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Per tot això, d’acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent: Que el Govern convoqui els òrgans ja habilitats al Districte com són

la Comissió de drets socials o el Consell de Consell de Prevenció, Seguretat,

Convivència i Civisme, incloent entitats implicades en el sensellarisme, veïns i veïnes

voluntàries, forces polítiques i tècnics municipals de l'àmbit per fer seguiment de

l’evolució dels assentaments del Districte de Sant  Martí i així millorar l’atenció del

sensellarisme entre tots els agents mencionats amb perspectiva comunitària. 

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 25/11/2024 a les 11:30, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació

manifesta,

1/  Atès que els districtes de Sant Andreu i Sant Martí formem part del teixit industrial i

econòmic de la ciutat, amb les zones d’activitat de Bon Pastor, Torrent de l’Estadella,

La Verneda Industrial i una part del de Montsolís.  2/  Atès que aquests polígons

juntament amb el de la Verneda formen part de l’àmbit d’actuació de l’Associació

d’Empreses de l’Eix Besòs.  3/  Atès que aquests cinc polígons ocupen més de 175

hectàrees amb més de 700 PIMES de múltiples sectors productius i generant més de

12.000 llocs de treball.  4/ Atès que la voluntat expressada per l’Ajuntament de

Barcelona és emprendre una reconversió de model productiu cap a una indústria més

sostenible i tecnològica  .5/  Atès que els polígons necessiten inversions en matèria de

mobilitat (pública i privada), urbanització, il•luminació, seguretat i condicions que

facilitin l’activitat industrial i productiva.  6/ Atès que l’entitat que representa els

interessos de les empreses dels polígons de l’Eix Besòs necessita tenir una diagnosi

més acurada de l’espai geogràfic i urbanístic per tal de prioritzar les actuacions

adequades a tal fi. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Que l’Ajuntament de Barcelona destini el pressupost necessari per a realitzar l’estudi i

diagnòstic, dins d’un termini de 3 mesos i d’acord amb l’Associació d’Empreses de l’Eix

Besòs, de la situació actual en matèria de mobilitat (pública i privada), urbanització,

enllumenat, seguretat i altres condicions en què es troben els polígons industrials de

l’Eix Besòs dels districtes de Sant Andreu i Sant Martí, i així poder prioritzar les

actuacions adequades i necessàries per a facilitar l’activitat industrial i productiva amb

criteris de sostenibilitat i desenvolupament tecnològic. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 22/11/2024 a les 14:46, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Substitueix a l'anterior

Al Consell del Districte de Sant Martí

Jordi Rallo Casanovas, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Esquerra

Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació

manifesta,

1/ Atès que recinte de Palo Alto és una propietat municipal i un dels elements de

patrimoni històric del barri de Diagonal Mar i Front Marítim; 2/ Atesa la seva ubicació

privilegiada al centre del barri i el seu caràcter de punt de trobada, amb jardins i sales

per a usos públics i veïnals; 3/ Atès que actualment el recinte disposa d’accessos a

banda i banda del carrer Fluvià, fet que pot permetre la permeabilització de la zona,

evitar culs de sac i millorar la mobilitat i circulació de la zona. 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Instar el govern del Districte de Sant Martí a dur a terme les accions suficients i

necessàries per tal que es millorin els itineraris i es reforci el paper de Palo Alto com a

punt de trobada i socialització al barri, duent a terme, el més aviat possible,

l’establiment d’un horari ampli d’obertura dels accessos del recinte de Palo Alto i

permetent l’accés al recinte també des del Passatge Taulat, fent transitable a peu el

carrer Fluvià entre els carrers Pellaires i Passeig del Taulat

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 25/11/2024 a les 12:36, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que des de fa anys Barcelona treballa per esdevenir una ciutat sense

barreres  arquitectòniques. Atès que no tots els parcs i jardins del nostre districte són

accessibles. Atès que els espais públics accessibles són prioritaris per garantir-ne la

utilització per part de persones amb diversitat de capacitats Ates que el joc és una

activitat important i necessària en el dia a dia de qualsevol infant, i l’accessibilitat de

les àrees de joc infantils municipals, un dret recollit a la Llei 14/2010: “S’ha de garantir

que els infants i els adolescents que tenen una discapacitat física, psíquica o sensorial

puguin accedir als espais i zones recreatives públiques i en puguin gaudir, d’acord amb

la legislació vigent en matèria d’accessibilitat i de supressió de barreres

arquitectòniques”. És per això que, d’acord  amb el que estableix el

Reglament  Orgànic  Municipal de l’Ajuntament de Barcelona, formula el següent : 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Que el Plenari del Consell Municipal del Districte de Sant Martí, acorda instar al Govern

Municipal a sol·licitar a Parcs i Jardins de Barcelona la planificació de les accions

pertinents per adaptar tots els parcs del Districte de tal manera que puguin ser

totalment accessibles, permetent la seva utilització, en particular, per part de infants

amb diversitat funcional. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 22/11/2024 a les 13:18, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Substitueix a l'anterior

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Según el Observatorio del Suicidio en España y los datos del Instituto Nacional de

Estadística, los casos de suicidio son la primera causa de muerte no natural en nuestro

país. Las cifras de suicidio en España registran máximos históricos. Más de 4.200

personas fallecen por esta causa cada año, una media de 11 muertes al día. Esta

realidad tiene una mayor incidencia en nuestros jóvenes y adolescentes. Durante los

últimos años, los casos de suicidio en personas de entre 14 y 28 años han aumentado

más de un 32,5 %. Los datos oficiales del Ministerio de Sanidad también confirman que

por cada suicido, se producen 20 tentativas en España. Son más de 80.000 personas al

año las que piensan en quitarse la vida. Dado que los servicios de atención y

prevención del suicidio han demostrado ser un fracaso a nivel nacional, autonómico y

municipal: 

Per tot això, d'acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Proposició / Declaració de grup

Solicitar al Ayuntamiento del Distrito de Sant Martí de Barcelona que elabore una

campaña de sensibilización e información en todos los centros educativos del distrito

con la finalidad de reforzar los programas existentes para mejorar la detección y la

prevención del suicidio, poniendo especial interés en las situaciones que afectan a

nuestros jóvenes y adolescentes. Esta campaña de sensibilización e información

deberá contar con la colaboración de profesionales y organismos especializados en la

materia: Profesionales de la Sanidad Pública y Servicios Sociales entre otros. 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 28/11/2024 a les 09:55, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

1/ Atès que la Escola Antoni Balmanya fa gairebé 40 anys que existeix al barri del Clot i

Camp del Arpa, amb uns 420 alumnes aproximadament.   2/Atès que el Gimnàs pateix

inundacions cada cop que plou per les filtracions d'aigua no resoltes;   3/Atès n’hi ha

banys insalubres i no accesibles, sense cap porta, amb humitats, canonades i

instal·lacions antigues que no funcionen i les quals s’embussen constantment, que fan

que s’inundin els lavabos i que apareguin plagues de paneroles i rosegadors;    4/Atès

que no s’ha fet cap obra de manteniment als banys, i els estudiants moltes vegades no

volen fer servir-los, amb les conseqüències que això implica per la salut;   5/ Atesa la

urgència que exposa l'escola per que els seus alumnes puguin fer les seves necessitats

en condicions segures, d’intimitat, higièniques i accesibles, un dret bàsic pels

infants;    6/Atès que l’AFA de l’escola ha demanat varies vegades tant a l’Ajuntament

com al Consordi d’educació, la renovació del lavabos, sense rebre una resposta

concreta de quan és farà la intervenció;    7/ Atès que són multitud les deficiències en

aquest centre públic;   8/Atesa la sol·licitud de les 400 families que estan lluitant per

aconseguir aquest objectiu bàsic per al benestar del seus fills i filles, que sol·liciten un

compromís ferm per a solucionar aquesta situació:Per tot això, d’acord amb els articles

55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal, formula la següent:

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Es demana que el Districte de Sant Martí i l’Ajuntament actuïn com a  part responsable

del Consorci d’Educació, davant la demanda urgent de L’AFA de l’Escola pública Antoni

Balmanya al barri del Camp de l’Arpa del Clot. Que s’actuï per reformar i renovar els

lavabos, dotant l’escola dels orinals que estan inutilitzables i garantint una

accessibilitat adequada a aquests lavabos que ara no tenen.

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 25/11/2024 a les 11:30, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

1/Atès que, des del Grup Municipal de Barcelona en Comú, hem atès les inquietuds i

les dificultats expressades tant pel club gestor del Camp de Futbol Municipal Sant

Martí de Provençals com pels veïns i veïnes de la zona a través de l'Associació Veïnal

Sant Martí de Provençals quant a la convivència entre l'ús esportiu de l'equipament, la

seguretat de les persones i el descans del veïnat.   2/Atès que, el Camp de Futbol

Municipal Sant Martí de Provençals s'enfronta a un ús indegut i forçat en horaris de

tancament de l'equipament, que genera desperfectes a les instal·lacions, vandalisme,

sorolls molestos i conflictes violents que afecten tant el gestor del equipament com al

veïnat, així com també als mateixos usuaris.   3/Atès que, aquest ús indegut, realitzat

en la majoria de casos per joves i famílies amb petita infància, reflecteix un dèficit

d'espais esportius accessibles al districte, així com la necessitat d'alternatives com ara

patis escolars oberts i altres equipaments, i el risc greu que comporta i especialment

en menors d'edat, posant en manifest la necessitat de solucions integrals i concretes

urgents.   4/Atès que, la gestió de les problemàtiques de l'equipament no pot recaure

únicament al club gestor, que l'actuació de Guàrdia Urbana no és prou efectiva, que

excedeix de les seves competències a l'exterior de l'espai públic i la situació posa el

club gestor en una situació negativament estigmatitzadora, visibilitzant-se el futbol

com un entorn negatiu en comptes de veure'l des de la perspectiva de la promoció de

l'esport.   5/Atès que, és freqüent que surtin pilotes fora del recinte, posant en risc la

integritat física de les persones transeünts.   6/Atès que, s'han manifestat les molèsties

contínues als habitatges pels sorolls constants, consum d'alcohol a l'exterior, baralles i

violència.   7/Atès que, reconeixem i valorem positivament el compromís mostrat per

l'equip tècnic de zona i ens consta que està treballant a la problemàtica juntament

amb el Servei de Prevenció.   8/Atès que, les tanques perimetrals actuals de

l'equipament no ofereixen la seguretat necessària i permeten l'accés no autoritzat i

l'impacte negatiu que comporta, la necessitat expressada pel club gestor i l'Associació

Veïnal de substituir-les per una nova estructura que sigui més alta , no escalable i

resistent i duradora que previngui intrusions, riscos i danys personals i

materials.   9/Atès que, beneficiarà tant la seguretat de les instal·lacions, les persones

usuàries i gestores de l'equipament, com la convivència amb les veïnes i els veïns de

l'entorn.Per tot això, d’acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic

Municipal, formula la següent:

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí es comprometi a reemplaçar l'actual tanca

perimetral del Camp de Fútbol Sant Martí de Provençals per una nova estructura més

alta, no escalable i resistent que impedeixi l'accés intrusiu a l'interior del recinte, així

com previngui situacions de risc greu i aporti seguretat per a les persones.

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 25/11/2024 a les 11:30, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació

manifesta,

1/  Atès  que les persones amb Diversitat Funcional / Discapacitat constantment es

troben amb obstacles físics a la via pública que els impedeixen gaudir d’un passeig o un

trajecte còmode.  2/  Atès que molts establiments, serveis sanitaris i fins i tot

equipaments administratius o cívics no estan adequadament adaptats, ni compleixen

amb el Codi d’Accessibilitat.  3/  Atès que tot i fer queixes constants, sovint les

persones amb Diversitat Funcional/ Discapacitat no veuen ateses les seves peticions ni

modificats els aspectes a esmenar.  4/  Atès que diversos serveis públics no

contemplen les necessitats o greuges d’aquestes persones.  5/ Atès que fins i tot els

infants amb Diversitat Funcional/ Discapacitat no gaudeixen dels mateixos drets que

qualsevol altre infant pel que fa a poder gaudir de Jocs als Parcs Infantils o

esdeveniments públics.  6/ Atès que cal contemplar tot el ventall de Diversitats /

Discapacitats existents. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el Govern Municipal de Sant Martí creï una Taula de Diversitat Funcional de

Districte per atendre i buscar solucions a les peticions i mancances que pateixen les

Persones amb Diversitat Funcional / Discapacitat, per ser convocada amb la

periodicitat que s’acordi amb les persones afectades. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 22/11/2024 a les 14:46, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació

manifesta,

1/  Atès  que els veïns i veïnes de Sant Martí fa anys que reivindiquen una Escola de

Música al districte.  2/  Atès que aquesta escola estava contemplat en el seu dia, que

formés part dels nous equipaments de Glòries al Barri del Clot.  3/  Atès que

posteriorment es va acordar ubicar-la a l’edifici Pere Calafell un cop aquest va ser

adquirit per l’Ajuntament, compartint equipament amb l’Escola Bressol.  4/  Atès que

l’Escola Bressol va ser inaugurada el 21 de Juny d’enguany.  5/  Atès que en el moment

d’aquesta inauguració l’Escola de Música no tenia projecte ni data d’execució i fins a

dia d’avui no se n’ha donat notícia. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el Govern Municipal del Districte informi de en quin punt es troba el projecte de

l’Escola de Música de Sant Martí que s’ha de ubicar a l’edifici-equipament Pere Calafell

del Carrer Andrade 184, així de com per quan està prevista l’execució d’obres i la seva

apertura. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 22/11/2024 a les 14:46, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Joan Carles Canela Casasampera, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

1/ Atès que al c/ Bernat Metge entre Somosierra i carretera de Mataró existeix una

parada de bus; 2/ Atès que en aquesta parada s’aturen el bussos V33, B21 i B25 durant

el dia; 3/ Atès que en aquest mateix espai es troba una entrada al Col·legi Sant Gabriel;

4/ Atès que durant l’horari d’estrada i de sortida del col·legi s’hi acumulen cotxes que

van a recollir canalla; 5/ Atès que l’acumulació de cotxes impedeix al bus apropar-se a

la voravia impossibilitant l’entrada o sortida del bus per a els i les usuàries. 6/ Atès que

aquest fet vulnera la seguretat d’accés i l’accessibilitat al transport públic. 7/ Atès que

cal garantir la seguretat d’accés i l’accessibilitat dels usuaris i usuàries del transport

públic. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí realitzi les accions suficients i necessàries per

tal d’instal·lar una plataforma davant de la parada de bus que es troba al carrer Bernat

Metge, entre Somosierra i carretera de Mataró, amb l’objectiu de garantir la seguretat

i l’accessibilitat d’usuàries i usuaris del transport públic. Sol·licitem que en el transcurs

del Consell Plenari ens sigui lliurada còpia per escrit de la resposta oral. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 25/11/2024 a les 10:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Esquerra Republicana

Al Consell del Districte de Sant Martí

Lourdes Arrando Bellés, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal

Esquerra Republicana a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

1/ Atès que la Torre de les Aigües del Besòs és un edifici catalogat; 2/ Atès que la Torre

de les Aigües del Besòs és avui en dia la seu de l’Arxiu Històric del Poblenou; 3/ Atès

que l’Arxiu Històric del Poblenou organitza activitats obertes al públic; 4/ Atès que en

estar dins del catàleg d’edificis de la ciutat de Barcelona s’apropa molta gent a la Torre

de les Aigües del Besòs; 5/Atès que al trobar-se la seu de l’AHP9 en un edifici catalogat

impossibilita fixar cap mena d’informació d’activitats ni horari d’atenció, ni a l’edifici ni

a les seves portes. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el govern del Districte de Sant Martí realitzi les accions suficients i necessàries per

tal de trobar un sistema (panell d’informació, faristol, tòtem, etc.) a tocar de l’edifici on

l’Arxiu Històric del Poblenou pugui publicitar l’horari d’atenció, així com les activitats i

visites obertes al públic que s’hi realitzen i que això es dugui a terme el més aviat

possible i en consens amb l’AHP9.  Sol·licitem que en el transcurs del Consell Plenari

ens sigui lliurada còpia per escrit de la resposta oral. 

MARIA LOURDES ARRANDO BELLES el dia 25/11/2024 a les 10:05, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que en el Districte de Sant Martí existeixen des de fa més d'un any

nombrosos  escocells sense arbres plantats, que d’entre altres estan als carrers: Carrer

de la Sèquia Comtal, 3 Carrer de Lope de Vega, 255 Carrer de la Selva de Mar, 215

Carrer de Marià Aguiló, 125 Carrer de Sibelius, 3 Rambla del Poblenou,  113, 106, 64 y

50 Atès que és evident el risc per a les persones en general, però especialment per a

persones amb baixa visió o discapacitat visual que caminen per aquests carrers, i es

troben sobtadament davant d’un desnivell o forat, no senyalitzat. Atès que ens consta

que al llarg d'aquests últims mesos ja s'han produït diverses caigudes. Atès que

l'Ajuntament de la ciutat realitza campanyes per al manteniment de parcs i jardins,

que inclouen l'arbrat públic i la campanya "apadrina un escossell”. És per això que,

d’acord  amb el que estableix el Reglament  Orgànic  Municipal de l’Ajuntament de

Barcelona, formula la següent.  

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Sobre la gran quantitat d'escocells buits del nostre districte, volem que s'iniciïn com

més aviat millor, totes les accions pertinents per part del Govern del Districte i als

responsables de les actuacions a l'arbrat a la via pública, per procedir a plantar els

arbres que falten, o en cas de no ser possible,  cobrir o senyalitzar aquests escocells

buits, amb elements adequats que evitin el risc de caigudes. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 22/11/2024 a les 13:22, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

El Grupo Municipal de VOX ha tenido conocimiento de que las obras de pavimentación

que han tenido lugar a lo largo de los últimos meses en la Calle Rogent han afectado

negativamente a muchos negocios y comercios de la zona. Los comercios de esta zona

afirman que, en algunos casos, su facturación se ha visto reducida entre un 30% un

40% por culpa de las obras que han afectado a todo el eje comercial. Para compensar

las pérdidas económicas, incluso, algunos de estos negocios han tenido que verse

abocados al cierre o despedir a trabajadores para reducir sus gastos. Los comerciantes

afectados han manifestado sentirse abandonados por el Ayuntamiento de Barcelona y

solicitan un Plan de Ayudas consensuado con el consistorio para poder superar esta

situación. Por todo lo expuesto: 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el Ayuntamiento del Distrito de Sant Martí de Barcelona ponga en marcha un plan

de apoyo consensuado con los negocios y comercios de la Calle Rogent para

recuperarse del impacto negativo que han sufrido en su facturación por las obras

realizadas a lo largo de estos últimos meses en su ubicación. 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 21/11/2024 a les 12:57, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal VOX

Al Consell del Districte de Sant Martí

Manuel Martínez Díaz, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal VOX a

l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

En julio de 2023 el Ayuntamiento de Barcelona puso en marcha el denominado Pla

Endreça con el objetivo de “buscar la excelencia” de los espacios públicos y las calles

de nuestra ciudad. Este Plan incluye un presupuesto de más de 16 Millones de Euros

para los años 2024 y 2025 destinado a la limpieza de pintadas y grafitis en mobiliario y

otros elementos urbanos, fachadas de edificios y bienes de interés urbanístico.

Tenemos constancia de que este Plan ha actuado, en ocasiones, en fachadas de

propiedad privada como edificios o centros culturales al objeto de mejorar la

percepción de limpieza de la ciudad. Dada la existencia de pintadas y grafitis que

afectan desde hace años a la Parroquia de Sant Martí del Clot, especialmente en la

parte trasera de la Iglesia que linda con la Avenida Meridiana. Dado que las Iglesias

Católicas deben ser especialmente protegidas por ser la religión mayoritaria de

nuestros ciudadanos y ser centros de especial relevancia en donde se fomentan

valores humanos esenciales para nuestra sociedad. 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.1 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula el següent

Prec

Que el Ayuntamiento del Distrito de Sant Martí de Barcelona inicie los trabajos de

limpieza necesarios para eliminar las pintadas y los grafitis de la Parroquia de Sant

Martí del Clot que perjudican a la imagen de nuestra ciudad y suponen una falta de

respeto a las personas de religión Cristiana de Barcelona. 

MANUEL MARTINEZ DIAZ el dia 21/11/2024 a les 12:57, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Partit Popular

Al Consell del Districte de Sant Martí

Antonio González Torner, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal Partit

Popular a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació manifesta,

Atès que des de l’any 2016 va tancar les portes l’antiga escola bressol Pere Calafell, i

que l’any 2017 l’Ajuntament va comprar l’edifici per destinar-lo a equipaments, Atès

que des de l’any 2018 es ve reclamant per part dels veïns i veïnes la construcció d’una

escola de Música a aquest emplaçament Atesa la necessitat manifesta d’aquest

equipament públic al districte, Atesa la desinformació sobre el futur del projecte de

l’escola de Música Pere Calafell És per això que, d’acord  amb el que estableix  els Arts

98, 103 i 165 de l’LMRLC i l’Art 64 i 98 del  Reglament  Orgànic  Municipal de

l’Ajuntament de Barcelona, formulo la següent: 

Per tot això, d'acord amb els articles 64.2 i 98 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent

Pregunta

Quin es l’estat actual del projecte per a la construcció d’una escola de Música al Pere

Calafell, saber els següents passos i la previsió temporal per la construcció de

l’esmentada escola de música. Demanem resposta per escrit amb copia a la resta de

grups municipals durant el transcurs del ple de districte. 

ANTONIO GONZALEZ el dia 22/11/2024 a les 13:24, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Barcelona en Comú

Al Consell del Districte de Sant Martí

Alejandro Guerrero Jiménez, en la seva condició de Conseller del Grup Municipal

Barcelona en Comú a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i

representació manifesta,

Que al Consell Plenari del passat 7 de març del 2024 es va acceptar el prec a instància

d’aquest grup municipal que recollia el següent text: Que el Govern del Districte de

Sant Martí dugui a terme les accions necessàries perquè el govern del PSC, a

l’Ajuntament de Barcelona, en l'exercici del seu mandat a la carta municipal, participi a

la planificació, gestió, avaluació dels CAPs del nostre districte i que, com membre del

Consorci Sanitari de Barcelona, d’acord amb la seva missió, prengui la iniciativa i el

lideratge per garantir l'accessibilitat i la proximitat dels centres d’atenció primària del

barri de a Pau i del Besòs mediant el retorn del servei de pediatria (metge infermeria),

al cas del de la CAP de la Pau. Que el Govern del Districte de Sant Martí interpel·li al

mateix Consorci per incrementar les hores del servei de mediació comunitària, al cas

del CAP del Besòs, fins a que hi formi part de la plantilla de professionals del centre.

Per tot això, d’acord amb els articles 55 i 64.3 del Reglament Orgànic Municipal,

formula la següent: 

Que, de conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus de 25 de setembre

de 2019, mitjançant el qual s'aproven els criteris interpretatius del Reglament Orgànic

Municipal, en relació a l'estructura de l'ordre del dia de les sessions del Consell

Municipal, en Plenari i en Comissió, i a la naturalesa i abast dels diferents instruments

d'iniciativa en l'adopció d'acords, d'impuls del govern i de control de l'acció del govern

municipal, formula el següent

Seguiment Proposició

Que el govern municipal informi de l'estat d'execució de la proposició/declaració o

prec esmentat amb els antecedents i que té el següent redactat:

DEMANDA DE SEGUIMENT DE PROPOSICIÓ Que el govern del Districte de Sant Martí,

informi de quines gestions ha fet, per portar a termini el compromís adquirit amb

l’aprovació de la proposició presentada al Plenari del Consell de Districte del dia 7 de

març del 2024, en referència a les hores del servei de mediació cultural que

l'Associació Salut i Família oferia al CAP Besòs-Maresme per a la població de parla

urdú, bangla, punjabí, hindi i tagal.   

ALEJANDRO GUERRERO JIMENEZ el dia 25/11/2024 a les 11:30, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:



                                                         

Grup Municipal Junts per Catalunya

Al Consell del Districte de Sant Martí

Maria Arenillas Picañol, en la seva condició de Consellera del Grup Municipal Junts

per Catalunya a l’Ajuntament de Barcelona, actuant en el seu nom i representació

manifesta,

Que al Consell Plenari del passat 04 de Juliol del 2024 es va acceptar el prec a instància

d’aquest grup municipal que recollia el següent text: Que el Govern Municipal del

Districte de Sant Martí es comprometi a tenir informats des d’un principi als partits de

l’oposició, de situacions com els problemes que pateix la Biblioteca García Márquez,

abans d’haver de rebre la informació per part del veïnat o de la premsa. I en aquest cas

concret, faci públic en aquest Consell Plenari un informe de les patologies i solucions a

prendre, així com del pressupost i de a qui afecten i prendrà responsabilitats de les

incidències, perquè també els veïns i veïnes ho puguin conèixer de primera mà. 

Que, de conformitat amb l'acord adoptat per la Junta de Portaveus de 25 de setembre

de 2019, mitjançant el qual s'aproven els criteris interpretatius del Reglament Orgànic

Municipal, en relació a l'estructura de l'ordre del dia de les sessions del Consell

Municipal, en Plenari i en Comissió, i a la naturalesa i abast dels diferents instruments

d'iniciativa en l'adopció d'acords, d'impuls del govern i de control de l'acció del govern

municipal, formula el següent

Seguiment Proposició

Que el govern municipal informi de l'estat d'execució de la proposició/declaració o

prec esmentat amb els antecedents i que té el següent redactat:

Que el govern del Districte de Sant Martí, informi sobre l’estat de les intervencions que

s’estan fent a l’edifici de la Biblioteca García Márquez, concretament quins treballs

s’han executat, en quin punt es troben, quins treballs  resten per fer i quan s’acabaran,

així com també del pressupost final estimat. 

MARIA ARENILLAS PICAÑOL el dia 22/11/2024 a les 14:46, que sol·licita.
El document original ha estat signat electrònicament per:


